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Na jednání Rady a Prezidia FV 4/2018 bylo mimo
jiné projednáno:

1)     FV p. Hevera podal Radě FV informace o jednání představenstva
společnosti ČDC se zástupci odborových centrál.

2)     Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace o jednání představenstva
ČD se zástupci odborových centrál.

3)     Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace k jízdním výhodám na rok
2018. Na ČD bude vydán prolongační rozkaz, kde budou stanoveny
podmínky a postup k provedení prolongace na rok 2018. Prolongační
období proběhne ve dnech 1.5. až 30.5.2018. Jednotliví zaměstnavatelé
(ČDC, SŽDC) si na základě tohoto prolongačního rozkazu zpracují vlastní
opatření k zajištění prolongace. Následně s ním seznámí všechny
zaměstnance.

4)     Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace o plánovaném jednání s
ředitelem O-18 GŘ ČD. Jednání proběhne 26.4.2018 od 10:00 hod.
v prostorách P-FV v Praze Vršovicích. Za zaměstnavatele se zúčastní
ředitel Ing. Tomáš Bohr. Obsahem jednání bude problematika výkonu
práce vozmistrů u ČD a chystané změně struktury ČD.

5)     Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s nařízením GDPR o
ochraně osobních údajů, které vejde v účinnost od 25.5.2018. Nahrazuje
95/96 ES a 101/ 2000 Sb. Přítomní členové Rady FV byli seznámeni
s prezentací k tomuto nařízení Evropské unie. ZO FV zajistí potvrzení
formulářů se souhlasem členů v termínu do 24.5.2018.

6)     Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace k úrazovému
pojištění pro zaměstnance, kteří při výkonu činností využívají referentské
vozidlo ČDC. Rada FV byla seznámena s podmínkami a rozsahem
pojistného krytí zaměstnance. Seznámení jednotlivých zaměstnanců bude
provedeno při výkonu referentských zkoušek.

7)     Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s problematikou zařazení a
využití vozmistrů žst. Most, PJ Ústí nad Labem.

8)     Jednání Rady FV se zúčastnili zástupci zaměstnavatele ČDC člen
představenstva pověřený řízení provozu ing. Škvařil, výkonný ředitel ing.
Tóth, ředitel O10 ing. Bakalář a ing. Kreische z téhož odboru.

·       Pověřený člen představenstva ČDC pro řízení provozu ing. Škvařil



mimo jiné informoval Radu FV o vzniku nové funkce výkonného
ředitele ČDC na kterou byl jmenován  Ing. Tóth; objemu přeprav za
první čtvrtletí roku 2018; zaměstnanosti ve společnosti v
jednotlivých profesích v provozu a opravárenství; problematice
vozového parku atd..

·       Výkonný ředitel ČDC ing. Tóth doplnil informace ing. Škvařila o
hospodaření společnosti v roce 2017; naplnění finančních
prostředků SF na rok 2018; výhledu v oblasti přeprav jednotlivých
vozových zásilek na rok 2018; výsledcích dceřiných společností ČDC
v roce 2017 a výhledu na další roky v rámci jednotného evropského
trhu; údržbě lokomotivního a vozového parku ČDC; chystaných
investicích společnosti; uzavření úrazového pojištění  pro
zaměstnance, kteří při výkonu činností využívají referentské vozidlo
ČDC atd..

·       Ředitel O10 Ing. Bakalář informoval o personálních změnách na GŘ;
prolongaci jízdních výhod na ČDC; přípravě Cargiády; turnaji
v kopané, prověrkách BOZP atd..

·       Dále byla diskutována problematika kumulace činnosti vozmistra a
vedoucího směny na pracovišti Opava východ; zvýšení požadavku na
evidenci vozů (čištění, data PVD - nesoulad údajů v kartě vozu) u
zaměstnání vozmistr; nabídka jiného pracovního místa zaměstnanci
při ztrátě zdravotní způsobilosti atd..

9)     SIBP FV p. Chabada informoval Radu FV  o průběhu prověrek BOZP.
S celkovým vyhodnocením bude Rada FV seznámena po ukončení všech
prověrek.

10) Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o  možností výkonu
jednoduchého posunu vozmistrem (u ČD) a rozsahem potřebných zkoušek
a úrovní zdravotní způsobilosti zaměstnance. Toto je obsahem zkoušky V07
(ZZVD03), která platí již od 1.12.2009.

            
 
            Nitsche David

          Předseda Rady FV






